
قالیباف: حقوق مدیران در پاکنا ثبت نشود، 
دستبرد به بیت المال است

رییس مجلس شورای اسلامی گفت: پرداخت حقوق مدیران 
و  غیرقانونی  نشود،  ثبت  پاکنا  در  اطلاعات شان  که  دستگاه هایی 

دستبرد به بیت المال است.
در جلسه علنی روز سه شنبه مجلس شورای اسلامی، گزارش 
کمیسیون برنامه و بودجه ومحاسبات درمورد آخرین وضعیت ثبت 
و  حقوق  ثبت  و  پاکنا  درسامانه های  دستگاه ها  کارکنان  اطلاعات 

مزایا در دستور کار قرار گرفت.
مجلس،  نمایندگان  از  برخی  سخنان  و  گزارش  ارائه  از  پس 
جمع  در  داشت  عهده  بر  را  ریاست صحن  که  قالیباف  محمدباقر 
امور استخدامی و دیوان  از سازمان  ابتدا  این موضوع گفت:  بندی 
 ۳۰ از  بیش  که  کنند  دقت  موضوع  این  به  می خواهم  محاسبات 
درصد سازمان ها هنوز برای ثبت داده ها در سامانه ها اقدام نکردند. 
از طرفی قانون مشخص کرده است که با متخلفان این موضوع باید 

برخورد شود.
رییس مجلس شورای اسلامی افزود: سازمان امور استخدامی 
است  کرده  ابلاغ  هم  الف  بند   ۱۴۰۱ سال  بودجه   ۲۰ تبصره  در 
نباید  ندادند  انجام  را  ثبت لازم  در سامانه  مدیرانی که  که حقوق 
پرداخت شود و  ضمانت اجرایی این قانون باید قطعی شود و حتما 
این  باید  و ذی حساب ها  جامعه حسابداران  و  سازمان حسابرسی 

موضوع را کنترل کنند.
وی با تاکید بر اینکه در مجلس این موضوع پیگیری خواهد 
شد و طبق قانون، حقوق این مدیران پرداخت نمی شود، گفت: اگر 
حقوق مدیرانی که در سامانه ثبت لازم را انجام نداند پرداخت شود، 
خلاف قانون محسوب شده و برداشت غیرقانونی از اموال بیت المال 
محسوب است و پیگیری قانونی و برخورد در این باره انجام می شود.

امکان  و  شده  یکپارچه  سامانه ها  اینکه  تاکیدبر  با  قالیباف 
پردازش و تجزیه و تحلیل فراهم شود، عنوان کرد: امیدوارم با تلاش 
کافی در سازمان امور استخدامی این موضوع انجام شود. در نهایت 
به عهده دیوان محاسبات و کمیسیون  این موضوع  هم مسئولیت 
را در  ماه دیگر آخرین گزارش  تا سه  باید  بودجه است که  برنامه 
این باره ارائه دهند.وی یادآور شد: اگر چنانچه دستگاهی به اجرای 
قانون عمل نکرده بود، حتما گزارش آن به صحن مجلس آمده تا به 

قوه قضاییه ارجاع شود.
های  شیوه  تعدد  داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  رییس 
است  کشور  مشکلات  از  یکی  دولتی  های  دستگاه  در  استخدامی 

که باید حل شود.
پیش از این دولت یک لایحه ارائه کرده بود و مجلس نیز در 
این زمینه طرحی را در دستور کار داشت اما اکنون  سازمان امور 
استخدامی و کمیسیون اجتماعی مجلس در پی جلسات کارشناسی 
بر سر یک پیشنهاد واحد برای حل این معضل، توافق نهایی کرده 
می تواند  نهایی شود،  و  مطرح  در صحن  مسئله  این  که  اند.زمانی 
افزایش  و  ها  سامانی  نابه  و  ها  ناعدالتی  از  اساسی  بخش  رفع  به 

بهره وری بینجامد.

 حکم رفع توقیف بار کشتی ایرانی 
در یونان صادر شد

به  اشاره  با  بیانیه ای  در  دریانوردی  و  بنادر  سازمان 
پرچم  تحت  کشتی  فروند  یک  بار  توقیف  وضعیت  آخرین 
و  سریع  اقدام  با  کرد:  اعلام  یونان،  دولت  سوی  از  ایران 
بار  بازگرداندن  حکم  ایران،  اسلامی  جمهوری  مقتدرانه 
اجرایی  مراحل  حاضر  حال  در  و  شد  صادر  آن  صاحب  به 
آمده  بیانیه  این  است.در  انجام  حال  در  یونان  در  دستور  این 
است: با اقدام سریع و مقتدرانه جمهوری اسلامی ایران و پیگیری 
علی رغم  شهرسازی،  و  راه  وزیر  های  حمایت  و  ذیربط  ارگان های 
نفع  به  کالا  توقیف  و  نگهداری کشتی  بر  مبنی  آمریکایی ها  حکم 
در  یونان،  و  آمریکا  بین  حقوقی  معاضدت  موافتنامه  و  کشور  این 
نهایت حکم بازگرداندن بار به صاحب آن صادر و دولت یونان دستور 
مربوطه را صادر کرد و اکنون شاهد رفع توقیف کشتی و بازگرداندن 
بار به صاحب آن هستیم.دولت یونان چندی پیش از حرکت یک 
این  ایران در سواحل  فروند کشتی تحت پرچم جمهوری اسلامی 
کشور جلوگیری و بار آن با هماهنگی دولت آمریکا، توقیف شد و 
درحالی که این کشتی به  منظور حفظ ایمنی پرسنل و کشتی به 

سواحل یونان پناه برده بود.

درخواست گانتس برای تشکیل ائتلاف 
صهبونیستی-عربی به رهبری آمریکا علیه ایران

وزیر جنگ رژیم صهیونیستی گفت که این رژیم و کشورهای 
عربی باید ائتلافی منطقه ای در برابر ایران تشکیل دهند.

رژیم  وزیر جنگ  گانتس،  بنی  رویترز،  گزارش خبرگزاری  به 
که  عربی  کشورهای  و  اسراییل  گفت،  سه شنبه  روز  صهیونیستی 
ائتلاف  یک  باید  دارند،  ایران  درباره  اسراییل  مشابه  نگرانی های 

مشترک به رهبری آمریکا ایجاد کنند.
گانتس در این سخنرانی به روابط امنیتی رژیم صهیونیستی با 
کشورهای حاشیه خلیج فارس پرداخت که در سال ۲۰۲۰ و پس از 
تلاش آمریکا برای تحقق عادی سازی روابط کشورهای عربی منطقه 
برای  »تلاش هایی  گفت،  او  شدند.  نزدیک تر  آن  به  رژیم،  این  با 

توسعه این همکاری  در حال انجام شدن است.«
به  بلکه  نیست،  نیاز  همکاری  به  »فقط  داد:  ادامه  گانتس 
تشکیل ائتلافی منطقه ای به رهبری آمریکا نیاز است که می تواند 

موجب تقویت تمامی طرفین داخل این ائتلاف شود.«
مطرح  وضوح  به  این سخنرانی  عبری  و  مکتوب  رونوشت  در 
یا  اشاره دارد  ائتلاف نظامی  به یک  این »ائتلاف«  نشده است که 

توامندی های کلی تری مد نظر است.
وزیر جنگ رژیم صهیونیستی گفته است، »ما مدام به خاطر 

امنیت شهروندان اسراییلی روی این موضوع کار می کنیم.«

اقتصادهای استانی
ادامه از صفحه اول

اما سومین استان بزرگ اقتصادی، برای بسیاری احتمالا قابل 
این استان  ناخالص داخلی  تولید  پیش بینی نیست؛ استان بوشهر. 
بوده است؛ یعنی  در سال گذشته معادل ۲۰۲هزار میلیارد تومان 
بیش از یک چهارم استان تهران. در این استان، بزرگ ترین بخش 
اقتصادی »تامین برق، گاز، بخار و تهویه هوا« است. بیش از نیمی 
این مساله احتمالا  این بخش است که  به  از تولید استان، مربوط 
متاثر از نیروگاه های گازی و اتمی استان بوده است. البته »صنعت« 
و »استخراج معدن« نیز در اقتصاد بوشهر، سهم پررنگی دارند. در 
این استان پالایشگاه های مهم و تاسیسات نفت، گاز و پتروشیمی 

گسترده ای نیز وجود دارد.
چهارم  رتبه های  در  رضوی،  خراسان  و  اصفهان  استان های 
گفت  می توان  دارند.  قرار  کشور  اقتصادهای  بزرگ ترین  پنجم  و 
 ۳۱ استان،  این  در  است.  شده  بنا  صنعت  بر  اصفهان  اقتصاد 
درصد از بار تولید ناخالص داخلی بر عهده صنعت است. در این 
استان نیز خدمات املاک و مستغلات نقش پررنگی دارد، اما نه 
اندازه تهران. اگر اقتصاد تهران و اصفهان را در کنار یکدیگر  به 
نیز  اصفهان  در  می شود،  یافت  هم  دیگری  شباهت  دهیم،  قرار 
وسایل  تعمیر  خرده فروشی،  و  »عمده فروشی  خدمات  بخش 
نقلیه موتوری و موتورسیکلت«، سهم کلیدی دارد؛ ۳/ ۱۶ درصد 
مورد  در  اما  است.  شده  خلق  بخش  این  در  استان   GDP از 
خراسان رضوی، قضیه کمی متفاوت است. در این استان، سهم 
است.  بوده  پررنگ  داخلی  ناخالص  تولید  در  کشاورزی  بخش 
از تولید استان مربوط به »کشاورزی، شکار،  بیش از ۱۱ درصد 
جنگل داری و ماهیگیری« است. البته در خراسان رضوی نیز دو 
بخش خدماتی عمده فروشی و خرده فروشی و املاک و مستغلات 

بازی کرده اند. نقش مهمی 

رئیس پیشین موساد: ایران مصمم به گرفتن انتقام است
رئیس پیشین موساد در گفت وگویی مطرح کرد، با وجود اظهارات و اقدامات ضدایرانی اخیر رژیم صهیونیستی، 

ایران در پی انتقام از اسراییل و ایجاد بازدارندگی است.
به گزارش ایسنا، روزنامه یدیعوت آحارانوت نوشت، عاموس یادلین، رئیس پیشین موساد روز سه شنبه گفته است 
که ایران مصممم است در پی حملات تروریستی اخیری که در خاک آن انجام گرفته و به رژیم صهیونیستی نسبت 

داده شده است، انتقام از اسراییل بگیرد.
یادلین همچنین از نفتالی بنت، نخست وزیر رژیم صهیونیستی برای اعلام کردن استراتژی اسراییلی جدیدی علیه  

ایران انتقاد کرده و گفت، فاش نکردن همواره سیاست بهتری است.
بازدارندگی مقابل  ایجاد  با هدف  دارند  ایرانی ها قصد  نوشت:  یادلین  از  نقل  به  الیوم هم  سایت شبکه فلسطین 

اسراییل و نشان دادن این که از خطوط قرمز پا فراتر گذاشته است، انتقام بگیرند.
این شبکه به نقل از رئیس پیشین موساد نوشت: ما اکنون با سه تهدید استراتژیک ایران علیه اسراییل درحال 
مقابله هستیم که عبارتند از توسعه برنامه هسته ای، استقرار نظامی در سوریه و پروژه موشک های نقطه زن حزب الله 

لبنان.
فلسطین الیوم گزارش داد، یادلین می گوید، »در این سه زمینه، اقداماتی که انجام می شوند، گاهی می توانند به 
واکنشی منجر شوند و این واقعیت که ایرانی ها الان در تلاشند به اسراییل صدمه بزنند، نباید کسی را شگفت زده کند 

و مدعی شوند که حالا ایرانی ها هر اسراییلی را به عنوان یک هدف تحت تعقیب قرار می دهند.«
و هشدار  تروریستی  عوامل  به دست  پاسدار حسین صیاد خدایی  ترور شهید سرهنگ  پی  در  یادلین  اظهارات 

مقامات ارشد نظامی ایران به مسببان این اقدام مطرح می شود.
اوایل خرداد دو عنصر تروریستی موتور سوار با شلیک به سرهنگ پاسدار حسین صیاد خدایی در تهران هنگام 

ورود به منزلش وی را به شهادت رساندند.
سردار سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران با اشاره به جنایت اخیر ترور شهید صیاد خدایی، تاکید 

کرد: خون شهید صیاد خدایی بی پاسخ نخواهد ماند.
سرلشکر سلامی در گفت وگویی با شبکه المسیره یمن گفت: هر اقدامی از سوی دشمن با پاسخ قاطع مواجه خواهد 
شد. ما دشمن را به حال خود رها نمی کنیم و همواره به دنبال آنها هستیم. حساب ما ما با دشمنان پابرجاست و قوی تر 

و مستحکم تر می شود. خون شهید صیاد خدایی بی پاسخ نخواهد ماند.

نماینده مجلس: دولت گرانی را کنترل کند
عضو هیات رئیسه کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به گرانی کالاها در کشور، گفت: قیمت 
اجناس ساعتی تغییر می کند، این در حالی است که دولت در قانون بودجه مکلف شده است که قیمت اقلام اساسی را 
براساس قیمت شهریور ۱۴۰۰ ارائه دهد اما واقعیت قیمت کالاها و بویژه مواد غذایی چنین مسئله ای را بیان نمی کند .
سید غنی نظری با بیان این مطلب به عصر ایران گفت: مجلس مصر است که قانون بودجه اجرایی شود بزرگترین 
مشکل ما اظهار نظر افراد غیرمرتبط در دولت است آن آقایی که اظهار نظر کرده است که چهار کالا گران می شود 
در حوزه مسئولیت این موضوع نیست چراکه الان نه چهار کالا بلکه صدها کالا گران شده است. آقایان به این مسئله 
توجه داشته باشند که بسیاری از کالاها از قیمت سایر کالاها تبعیت می کنند کالای واسطه ای و سرمایه ای هستند 

و در تولید نقش دارند.
وی ادامه داد: یک لاستیک ماشین که ۳۰درصد و بی ضابطه گران می شود باعث می شود که اتوماتیک وار حمل 

و نقل در کشور گران شود.
بنده عضو شورای عالی بیمه کشور هستم نمی دانم چرا باید نرخ بیمه اینقدر گران شود. شرکت های بیمه کمتر 
از سی درصد خسارت می دهند ۷۰درصدشان سود است و این گرانی ها غیرقانونی و بی ضابطه است. بهانه می آورند 
که چون دیه گران می شود بیمه هم باید گران شود مگر چه تعدادتصادف منجر به فوت یا منجر به جرح داریم که 

باید بیمه گران شود.
نظری تاکید کرد: ایرادی که ما داریم این است که فکر می کنیم باید هرسال در یکم فروردین همه چیز گران شود 

و این ضعف نظارت هم از مجلس و هم از دولت است.
وی گفت: دولت قول داده است که در مورد کنترل قیمت ها کار کند مدعی هستند که یارانه های که می دهند 
می تواند پوشش دهد اما واقعیت این است که این یارانه پوشش نمی دهد. اینکه در صداوسیما اعلام می کنند که 
قیمت روغن تغییر نکرده است و خانواده چند نفری از یارانه اش مبلغی هم اضافه می آورد دروغ است نباید اطلاعات 

غلط به مردم بدهند.
نماینده خلخال در مجلس گفت: مجموعه عوامل داخلی  و خارجی در تورم موثر است. دولت باید به عنوان متولی 
اجرایی کشور برنامه های اقتصادی مناسبی برای سروسامان دادن به وضعیت فعلی داشته باشد. طاقت مردم تمام شده  

است مردم ما مردم شریفی هستند برخی از آنها با سیلی صورتشان را سرخ نگه می دارند.
ما انتظار داریم دولت برنامه داشته باشد که این گرانی ها کنترل شود.

وزیر امورخارجه کشورمان با بیان اینکه پکیج سیاسی 
جدید روی میز گذاشتیم،گفت: ایران برای رسیدن به توافق 
خوب، قوی و پایدار از منطق دیپلماسی و مذاکراتی فاصله 

نخواهد گرفت.
حسین امیرعبداللهیان وزیر امورخارجه کشورمان در 
نشست خبری مشترک با »بلاول بوتو زرداری« وزیر خارجه 
پاکستان گفت: خیلی خوشحالم که امروز میزبان وزیر امور 
خارجه پاکستان هستم، روابط عمیق و ریشه دار ایران و 
پاکستان دو کشور بزرگ در دنیای اسلام در تمام طول این 
سال ها امید بخش بوده، ما در دولت جدید مناسبات را بر 
مبنای توسعه همکاری ها را رقم زدیم، سمت جدید وزیر 

خارجه پاکستان را تبریک می گویم.
برای  العاده  فوق  امروز یک هدیه  من  داد:  ادامه  وی 
جناب وزیر خارجه پاکستان دارم، یک آلبوم عکس از سفر 
خانم شهید بی نظیر به مشهد و زیارت امام رضا)ع( دارم، 
این آلبوم را در اولین فرصت به ایشان در جمع شما هدیه 

می دهم.
در  مروز  داشت:  اظهار  کشورمان  امورخارجه  وزیر 
بازارچه های  و  همکاری ها  و  دوجانبه  مناسبات  خصوص 
مرزی و توسعه تجارت محلی و همکاری های استانی با اتخاذ 
رویکرد ها و مواضع سیاسی مشترک بین تهران و اسلام آباد 

گفتگو کردیم.
فرهنگی-  همکاری های  خصوص  در  افزود:  وی 
مورد  در  همچنین  و  بین المللی  عرصه  در  گردشگری 
موضوعات اقتصادی و تجاری گفتگو کردیم. موضوعی که 
از دیرباز میان دو کشور قرار دارد بحث صادرات گاز از ایران 
به پاکستان و افزایش میزان صادرات به این کشور است ما 
در این خصوص گفتگو کردیم. علیرغم تحریم های یکجانبه 
الملل مکانیسم هایی وجود دارد که  بین  آمریکا در مسیر 

امیدواریم بتوانیم همکاری ها را به بهترین نحو ادامه دهیم.
از  اینکه موضوعات منطقه ای  بیان  با  امیرعبداللهیان 
جمله افغانستان و فلسطین نیز محور مذاکرات دوجانبه بود، 
گفت: مخالف جنگ در اوکراین هستیم و می خواهیم بین 
ایران و  روسیه و اوکراین تلاش کنیم تا این بحران حل شود.
در  بحران  های   ریشه  امیدواریم  کرد:  تاکید  وی 
راه حل  شود،  خشک  فراگیر  دولت  تشکیل  با   افغانستان 
افغانستان تشکیل دولت فراگیر است و امیدواریم افغانستان 

هرچه زودتر در مسیر و صلح و آرامش قرار بگیرد.
جمهوری  کرد:  تصریح  کشورمان  وزیرامورخارجه 
اسلامی ایران از آتش بس در یمن حمایت می کند، خواستار 
رفع کامل محاصره یمن هستیم و از گفتگوهای یمنی - 

یمنی حمایت می کنیم.
وی تاکید کرد: ایران به تشکیل دولت واحد فلسطینی 
در فلسطین تاکید دارد و معتقد است دولت های اسلامی 
رژیم  که  خصمانه  و  تهدیدآمیز  اقدامات  به  نسبت  باید 
صهیونیستی نسبت به جهان اسلام اتخاذ می کند، وحدت 
با بیان اینکه در این نشست  داشته باشند.امیرعبداللهیان 
در مورد تصویب قطعنامه آژانس و روند مذاکرات صحبت 
و  نکرده  فرار  مذاکره  میز  از  گاه  هیچ  گفت:ایران  کردیم، 
معتقدیم مذاکره و دیپلماسی بهترین راه برای رسیدن به 
نقطه پایانی توافق است. ما گام های مهمی را در ماه های 
مورا و کشورهای  با  باقری  آقای  گذشته در مذاکراتی که 
۱+۴ در وین داشتند و تبادل پیام ها در این مدت بین ایران 
و آمریکا انجام شد اثبات کردیم اهل گفت وگو و منطق و 

رسیدن به توافقی خوب، قوی و پایدار هستیم.
پنجشنبه  کرد:  تصریح  کشورمان  امورخارجه  وزیر 
گذشته علیرغم استمرار پیام ها ولی طرف آمریکایی برای 
اعمال فشار بر ایران و اخذ امتیاز در مذاکره غیرمستقیم، 
قطعنامه ای را ارائه داد و علیرغم اینکه آمریکا گفت قطعنامه 

میز  روی  را  جدید  سیاسی  پکیج  ما  محتواست.  از  خالی 
گذاشتیم ولی آمریکا بر تصویب قطعنامه تأکید داشت.

امیرعبداللهیان تصریح کرد: اکنون در کنار قطعنامه 
گفت وگو  از  ما  دارد  قرار  ایران  هسته ای  بیشتر  اقدامات 
از  ما  ارتباط  این مسیر  و در  نخواهیم کرد  فرار  و مذاکره 
مسیرهای دیپلماتیک از طریق مورا و بورل پیام های ما در 
حال تبادل است. ایران برای رسیدن به توافق خوب، قوی و 
پایدار از منطق دیپلماسی و مذاکراتی فاصله نخواهد گرفت.

اقدام،  این  به  پاسخ  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
فعالیت های هسته ای خود را افزایش داد و از طریق سازمان 
انرژی اتمی به دبیرخانه آژانس بین المللی انرژی اتمی در وین 
این موضوع اعلام شد.ایران از مذاکره و گفتگو فرار نخواهد 
کرد و مسیر گفتگو ها ادامه دارد و ارتباط ما از طریق آقای 
بورل و آقای مورا مسئول هماهنگ کننده برجام ادامه دارد.

وزیر امورخارجه پاکستان: نگران ثبات و امنیت 
در افغانستان هستیم

در ادامه »بلاول بوتو زرداری« وزیر خارجه پاکستان 
برادرم  دعوت  به  که  است  من  خرسندی  باعث  گفت: 
امیرعبداللهیان در ایران  حضور دارم وقتی به ایران می آیم 
این احساس را دارم که به خانه خودم آمده ام. ایران و پاکستان 
علاوه بر همسایگی برادر و خواهر هستند و بی صبرانه منتظر 

همکاری با ایران هستیم.

وی ادامه داد: از طرف دولت و ملت پاکستان حسن 
نیت خود را اعلام می کنم و می گویم که ایران یک همسایه 
مهم برای پاکستان است و اشتراکات زیادی دارد و امیدوارم 
که بتوانیم روابط خود را با ایران را ارتقا دهیم و روابط را رو 

به جلو ببریم.
وزیر امورخارجه پاکستان گفت: امروز در مورد روابط 
دوجانبه صحبت کردیم، راهکارهای ارتقای روابط دوجانبه را 
شناسایی کردیم تا بتوانیم به میزان و سطح شایسته روابط 
دوجانبه را ارتقا دهیم. در مورد تبادل زائرین و موقعیت مرزها 
و ارتباط فرهنگی صحبت کردیم و مصمم هستیم که موانع 
اصلی بر سر راه تجارت و روابط را برداریم تا بتوانیم از طریق 
تجارت و تهاتر همکاری و تجارت بیشتری داشته باشیم و 

بازارچه های مرزی و روابط تجاری خود را گسترش دهیم.
تجاری  روابط  بتوانیم  امیدواریم  گفت:  زرداری  بوتو 
و اقتصادی خود را گسترش دهیم ، این امر به نفع مردم 
ایران و پاکستان است و موجب رفاه و شکوفایی ملت ایران 
خواهد شد، ما متعهد هستیم که همکاری های انرژی خود 
را افزایش دهیم تا بتوانیم واردات برق از ایران را افزایش 
دهیم.در خصوص تبادل زندانیان صحبت کردیم و از مهمان 
نوازی ایران و از اینکه تسهیل گر زیارت زوار پاکستانی سپاس 
گذاریم و همچنین صحبت کردیم تا بتوانیم امکانات بیشتری 
برای زائران فراهم کنیم.وزیرخارجه پاکستان در مورد جامو 
و کشمیر گفت: همچنین در خصوص جامو و کشمیر که به 
صورت غیرقانونی اشغال شده است، گفت و گو کردیم. از 
جمهوری اسلامی ایران به خاطر حمایت بی دریغ از آرمان 
جامو و کشمیر سپاسگزاریم. درباره اسلام هراسی در سراسر 
دنیا صحبت کردیم. در هندوستان شاهد بودیم که حملاتی 
علیه مسلمانان صورت گرفته است لذا باید در برابر بیگانه 

هراسی و اسلام هراسی ایستادگی کنیم.
وی با بیان اینکه در مورد شرایط شکننده در افغانستان 
در  امنیت  و  ثبات  نگران  داشت:  اظهار  کردیم،  صحبت 
و   افغانستان  آواره  میلیون  مورد ۴  در  هستیم،  افغانستان 
استقلال افغانستان صحبت کردیم، در این برهه حساس باید 
از این ملت حمایت کنیم و باید بخواهیم که منابع مسدود 
شده آنها آزاد شود و خود هیئت حاکمه هم باید به سمت 
فراگیرتر بودن، پیش برود و در خصوص مبارزه با تروریسم 

گام های جدی بر دارد.

سخنگوی دولت در واکنش به پرسشی درباره شایعه گرانی بنزین تصریح 
کرد: تا اطلاع ثانوی از من یک تکذیبیه در زمینه هرگونه شایعه گرانی بنزین 

داشته باشید.
بهادری جهرمی در نشست خبری هفتگی خود با اعلام این خبر افزود: دولت 
هیچ برنامه ای در هیچ ابعادی در مورد افزایش قیمت بنزین ندارد. تا پایان ۱۴۰۱ 
هم پیش بینی می کنم که نیازی به این کار نباشد. در مورد حذف کارت سوخت 
در برخی جایگاه ها هم موردی برخورد می شود و چنانچه بحث قاچاق مطرح باشد 
با آن مورد برخورد می شود، اما ممکن است آن کسانی که ذی نفع بوده اند در این 

زمینه خبرسازی کنند و از حذف کارت سوخت بگویند.
بهادری جهرمی در پاسخ به پرسشی درباره معیار محاسبه مالیات، اظهار 
کرد: دولت برای محاسبه مالیات مکلف بوده بر اساس قانون تراکنش دستگاه های 
کارتخوان را مدنظر قرار دهد. مبنای دولت در بررسی مالیات همکاری و همیاری با 
اصناف است. به عنوان مثال حدود یک میلیون نفر که مشمول مالیات بودند ۵۵۰ 

هزار نفر از این عزیزان از پرداخت مالیات معاف شدند.
وی افزود: نکته دوم اینکه رئیس جمهور تاکید دارند که اساس کار باید بر مدار 

اعتماد با بازاریان و خوداظهاری آن ها باشد.
سخنگوی دولت همچنین در پاسخ به سوالی درباره اعلام علت سانحه خروج 
قطار مشهد به یزد تأکید کرد: گزارش اولیه درخصوص سانحه قطار منتشر شده 

که انسداد بیل مکانیکی و تخطی از سرعت دو عامل آن بودند.
دولت سعی کرد مدیریت مصرف برق از ادارات شروع شود

بهادری جهرمی در پاسخ به پرسشی درباره برنامه دولت برای جلوگیری از 
قطع برق در تابستان اظهار کرد: دولت با سرعت زیاد، توسعه ظرفیت نیروگاه را 
در دستور کار قرار داد و در غیر این صورت باید شاهد خاموشی ها بودیم. در کنار 

توسعه توان تولید برق، دولت برنامه ای برای مدیرت مصرف برق قرار داد.
وی افزود: دولت سعی کرد برای مدیریت مصرف برق از ادارات شروع کند 
تا شاهد خاموشی چراغ خانه مردم نباشیم. امیدواریم همکاری از سوی مردم نیز 

تداوم یابد.
سخنگوی دولت در پاسخ به پرسشی درباره چگونگی محاسبه دهک دهم 
قانونی، دولت مکلف است که  تکلیف  یارانه ها، گفت: مطابق  برای اصلاح روند 
یارانه دهک های بالا را حذف کند. ضعف در شفافیت اقتصادی برخی خانوار ها و 
مشکلاتی از این قبیل ممکن است اشتباهاتی در دهک بندی ایجاد کند. به همین 

دلیل امکان اعتراض ایجاد شد.
بهادری جهرمی یادآور شد: بیش از ۴ و نیم میلیون نفر اعتراض کردند. از 
طرفی دیگر افرادی بودند که امکان ثبت نام برایشان فراهم نبود و امکان آن اخیرا 

فراهم شد.
به سازمان  اطلاعاتشان  پذیرفته شود  اعتراضاتشان  که  افزود: کسانی  وی 

هدفمندی اعلام و نتایج به زودی اعلام می شود.
از  نامه ای  ارسال  شایعه  درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
رییس جمهوری آمریکا به رییس جمهوری ایران، تصریح کرد: نامه ای از سوی 
رئیس جمهور آمریکا دریافت نشده است. البته پیغام هایی برای ایران می فرستند، 
اما مهمتر از ارسال پیغام، اقدام عملی برای بازگشت به تعهدات و رفع تحریم های 

غیرقانونی علیه ملت ایران است.
وی افزود: دولت از ابتدا اعلام کرد که به دنبال خنثی سازی تحریم ها است و 
در عین اینکه دولت میز مذاکره را برهم نزده است. صدور قطعنامه آژانس پس از 
سفر مدیرکل آژانس به رژیم صهیونیستی نشان از عدم استقلال آژانس و دستوری 

بودن قطعنامه اخیر دارد.
بهادری جهرمی با بیان اینکه نهاد های بین المللی باید مستقل عمل کنند 
و طبق مقررات بین المللی اقدام نمایند، اظهار کرد: ایران شفاف ترین فعالیت های 
هسته ای را دارد. ایران میز مذاکره را ترک نکرده، ولی سخنان حقی دارد که انتظار 

دارد شنیده شود و سیاست فشار حداکثری تاثیری در مذاکرات نخواهد داشت.
سخنگوی دولت همچنین در پاسخ به پرسشی درباره چگونگی فروش نفت، 
اظهار کرد: درخصوص بحث فروش نفت، ایران سیاستش بازاریابی فعال بوده است. 
هم در حال فروش نفت بوده ایم که ارز آن نیز باز می گردد. عرضه ارز همیشه 

بیش از تقاضا بوده است.
وی ادامه داد: جمهوری اسلامی از هر ابزاری به منظور موفقیت در جنگ 
اقتصادی استفاده می کند. موفقیت های خوبی در این مسیر بوده است. توافق با 

ونزوئلا نوآوری در فروش نفت بود.
جهرمی همچنین در پاسخ به پرسشی درباره برنامه وزارت نیرو برای مدیریت 
مصرف آب اظهار کرد: وزارت نیرو برنامه های متعددی برای مدیرت مصرف آب و 
جلوگیری از هدر رفت آب داشته است. با تغییر الگوی کشت در مناطق بحرانی 
از ابتدای دولت خطوط مختلفی برای انتقال آب دریا به مناطق کم آب صورت 

گرفته است.

وی تاکید کرد: استفاده از کنتور های هوشمند و ممنوعیت کشت محصولات 
کشاورزی پرمصرف از نمونه های اقدامات انجام شده در زمینه مدیریت مصرف 

آب است.
بهادری جهرمی همچنین در پاسخ به پرسشی در زمینه نظر دولت درباره 
از سلاح که در دولت قبل تحویل مجلس شورای  لایحه تغییر قانون استفاده 
اسلامی شده بود و طبق اعلام برخی رسانه ها در این لایحه جدید استفاده از سلاح 
برای همه ماموران مسلح در موارد ضروری مجاز شمرده می شود، اظهار کرد: آنچه 
رسانه ها در این زمینه اعلام کردند تا جایی که می دانم در متن لایحه وجود نداشته 
و این موضوع در صلاحیت نمایندگان مجلس است. دولت هم در خصوص این 

لایحه اظهار نظری نداشته است.
الکترونیکی،  کالابرگ  درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
در  افزاری  نرم  قابلیت  همان  دارای  الکترونیکی  کالابرگ  کرد:  اظهار 
نیاز  فروش  مراکز  در  فیزیکی  و  فنی  زیرساخت  همزمان  است.  عابربانک 
دارد. نیمی از استان های کشور در خصوص نان استقرار زیرساخت های آن 

اجرا شده است.
وی افزود: ضمن آنکه هیچ افزایش قیمتی در کار نیست. در خصوص کالا هایی 
که ارز ترجیحی دریافت می کردند نیز زیرساخت ها برای کالابرگ الکترونیکی در 
دستور کار است. دهک دهم هم از یارانه نان و دارو استفاده می کنند و یارانه آن ها 

حذف نمی شود.

امیرعبداللهیان در نشست خبری با وزیرخارجه پاکستان:

ایران پکیج سیاسی جدید روی میز گذاشت ولی آمریکا بر تصویب قطعنامه تأکید داشت

سخنگوی دولت: رییسی نامه ای از سوی بایدن دریافت نکرده است

خبر2روزنامه اخبار صنعت   چهارشنبه 25 خرداد 1401     شماره  1910 اخبار

جانشین فرماندهی کل سپاه:

دشمن جرات 
نگاه چپ به 
ایران را ندارد

با  پاسداران  فرماندهی کل سپاه  جانشین 
بیان اینکه در شرایط فعلی جنگ سختی برقرار 
نیست و دشمنان جرات نمی کنند نگاه چپ به 
در  پاسداران  سپاه  گفت:  باشند،  داشته  ایران 
اقتصادی حضور  از جمله جنگ  دیگر جنگ ها 
پاسدار علی فدوی  و دارد.سردار دریادار  داشته 
روز سه شنبه درحاشیه بازدید از پروژه آبرسانی 
جمع  در  خوزستان  کرخه  شهرستان  در  غدیر 
بر  که  کنونی  وظیفه ای  کرد:  بیان  خبرنگاران 
عهده سپاه است، با نگاه زمان دوران دفاع مقدس 
سپاه  وظایف  از  یکی  افزود:  می گیرد.وی  انجام 
پاسداران انقلاب اسلامی، تکالیفی است که در 
عرصه های مختلف باید انجام دهد و مهم نیست 

در چه زمینه ای است.وی ادامه داد:پروژه آبرسانی 
غدیر، پروژه ای بسیار بزرگ است که همه مردم 

خوزستان از اهمیت آن آگاه هستند.
با بیان اینکه پروژه آبرسانی  سردار فدوی 
غدیر در تیر امسال به مناسبت عید سعید غدیر 
تمامی  افزود:   ، می رسد  برداری  بهره  به  خم 
دستگاه های اجرایی این پروژه و قرارگاه سازندگی 
این  اجرای  در حال  نیرو  وزارت  و  الانبیا  خاتم 
زمانبندی   طبق  پروژه  این  تا  هستند  پروژه 

مشخص شده پیشرفت داشته باشد.
وی بیان کرد: با اجرای این پروژه از شمال 
در  خرمشهر  و  آبادان  شهرهای  تا  خوزستان 

جنوب از آن بهره مند می شوند.

خوزستان  عصر)عج(  ولی  سپاه  فرمانده 
سال  از  غدیر  آبرسانی  پروژه  اینکه  بیان  با  نیز 
سازندگی  قرارگاه  توسط  و  شده  آغاز   ۱۳۸۸
خاتم الانبیا)ص( در حال تکمیل است، گفت:با 
اجرای این پروژه، مرکز، غرب و جنوب خوزستان 
دشت آزادگان،  اهواز،  شهرستان های  جمله  از 
شادگان ، آبادان و خرمشهر از آب کیفی و پایدار 

برخوردارخواهند شد.
سردار حسن شاهوارپور ادامه داد: این پروژه 
در گام های مختلف اجرا شده که با توجه به تنش 
آبی که در خوزستان رخ داد، طرح جایگزینی آب 
از رودخانه دز در این پروژه پیش بینی شده است.
غدیر  آبرسانی  پروژه  اینکه  بیان  با  وی 

مراحل پایانی خود را سپری می کند افزود: عبور 
اتصال به  از زیر رودخانه کرخه و  لوله های آب 
ورودی اصلی طرح آبرسانی غدیر در منطقه ام 
الدبس از اقداماتی است که در اجرای پروژه میان 

مدت این پروژه در حال انجام است.
خوزستان  عصر)عج(  ولی  سپاه  فرمانده 
گفت: قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص( با کار 
شبانه روزی و جهادی در حال انجام این پروژه 

است تا بتواند روند اجرای آن را سرعت بخشد.
شرب  آب  غدیر،  آبرسانی  پروژه  تکمیل 
چهار میلیون و ۷۰۰ هزار نفر جمعیت شهری و 
روستایی معادل ۵۲ درصد از جمعیت خوزستان 

را تا افق سال ۱۴۲۵ تامین خواهد کرد.


